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Närvarande via Skype:  

Ulrika Appelberg, Elisabeth Alfredsson, Bernth Mossberg, Peter Sundvall, Gunnar Danielsson,  

Bengt Olsson och Bernt Bankemo 

 

§1 Mötets öppnades av ordförande. 

Ordförande hälsade styrelsemedlemmarna välkomna till dagens möte. 

§2 Godkännande av dagordningens. 

Dagordningen godkändes.  

§3 Protokolljusterare för mötet. 

Till att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Elisabeth Alfredsson 

§4 Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll godkändes. 

§5 Ekonomi.  

Ekonomin är mycket bra. 

§6 Inkomna skrivelser.  

Inga inkomna skrivelser. 

§7 Klubbträffar- Något på gång?  

Inga nya förfrågningar har inkommit till Bernth o Elisabeth 

Fabriksresan Italien. Samling och avresa från Rostock fredag den 6 juli. 

Prel. 10–11 juli framme. Mer info kommer. Arr. Elisabeth Alfredsson och C-G Johansson. 

• Anmälan in på nya året. 

• Teknikträff Stockholm. Joakim positiv. Lösningar på uppställning och samlingslokal på 

gång. Bernth M och Peter lägger planeringen för träffen. Mer info i början på nästa år.  

§ 8 Hemsidan.  

Peter och Bernt föredrog det underlag som de tagit fram. Det finns fortfarande en del 

frågetecken som behöver ses över. Peter och Bernt arbetar vidare och frågan tas upp igen vid 

kommande styrelsemöte.  

Beslut: Se över om det finns någon/några medlemmar som har kunskap om att bygga webbsidor 

och som kan stötta i styrelsens arbete framåt. 
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§ 9 Årsmötet 2018.  

Arbetsgruppen fortsätter att ta reda på möjligheterna var vi kan förlägga träffen.  

§ 10 Övriga frågor 

Elmia  

• Tyvärr inga fler platser på Elmia 2018. Priset höjs till 1 200: -. Ulrika och Joakim försöker 

ha en dialog med Elmias ledning om CC-klubbens fördelning av platser. 

Rapport från genomfört möte med Joakim och AH.  

• Frågor som eftermarknad, klubbens utveckling och framtidsfrågor i stort diskuterades. 

Från styrelsen deltog Bernth M, Peter och Ulrika. 

§ 12 Nästa möte. 22 januari 2018 kl. 19.00 

§ 13 Mötet avslutas. Ordf. Ulrika A tackade för dagens möte och önskade styrelsemedlemmarna 

en fin jul och ett Gott Nytt År.  

 

 

Vid datorn 

 

 

_________________________________________ 

Bernt Bankemo 

 

 

____________________________________ ___________________________________ 

Ulrika Appelberg, ordf.   Elisabeth Alfredsson 
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